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Varhaiskasvatusjohtajan viran vaali

Sivltk 14.02.2019 § 15
 Varhaiskasvatusjohtajan virka on ollut haettavana 1.2.2019 mennessä

Hakukuulutus on julkaistu kunnan www-sivuilla, Pyhäjoen
Kuulumiset-lehdessä sekä työvoimahallinnon www-sivuilla sekä
Kuntarekty-sivustolla.

Hakuajan loppuun mennessä saapui viisi hakemusta. Hakijayhteenveto
liitteenä.

 Kaikki hakijoita on haastateltu 7.2.2019. Haastatteluun osallistuivat
Sivistyslautakunan puheenjohtaja Niko Rantanen, sivistyslautakunnan jäsenet
Eija Flink, Saara Kestilä, Olli Mattila, Mikko Salmela, Janne Sirkka,
nuorisovaltuuston edustaja Venla Impola sekä sivistystoimenjohtaja Antero
Tervonen.

Esittelijän ehdotus:
Sivistyslautakunta päättää julistaa varhaiskasvatusjohtajan viran uudelleen
haettavaksi. Virkaa hakeneet huomioidaan uudessa haussa.

Päätös:
 Sivistyslautakunta hyväksyi esittelijän ehdotuksen.

Sivltk 14.03.2019 § 20 Varhaiskasvatusjohtajan virka on ollut uudelleen haettavana 3.3.2019
mennessä. Hakukuulutus on julkaistu kunnan www-sivuilla, työvoimahallinnon
www-sivuilla sekä Kuntarekty-sivustolla.

Hakuajan loppuun mennessä saapui 5 hakemusta. Hakijayhteenveto liitteenä.
Yksi aiemmin virkaa hakeneista perui hakemuksensa.

Uusista hakijoista kolmea (Marja-Leena Kasurinen, Riikka Sipola, Pauliina
Orrensuo)on haastateltu 11.03.2019. Haastatteluun osallistuivat
Sivistyslautakunan puheenjohtaja Niko Rantanen, sivistyslautakunnan jäsenet
Eija Flink, Saara Kestilä, Olli Mattila, Janne Sirkka, varajäsen Raino Peltoniemi,
kunnanjohtaja Matti Soronen, nuorisovaltuuston edustaja Venla Impola sekä
sivistystoimenjohtaja Antero Tervonen.

Esittelijän ehdotus:
Sivistyslautakunta päättää teettää kahdelle hakijalle (Paula Kinnunen,
Marja-Leena Kasurinen) henkilöarvioinnin.



Päätös:
 Puheenjohtaja Niko Rantanen esitti esittelijän ehdotuksesta poiketen, että

sivistyslautakunta päättää teettää neljälle hakijalle (Paula Kinnunen,
Marja-Leena Kasurinnen, Riikka Sipola, Pauliina Orrensuo) henkilöarvioinnin.

 Sivistyslautakunta hyväksyi yksimielisesti Niko Rantasen esityksen.


